
Zapisnik
s 8. sjednice Upravnog vijeda Instituta za oceanografi.iu i ribarstvo

odrZane 22. prosinca202l. godine u Institutu

Prisutni ilanovi: l. mr.sc. Goran Kolari6, predsjednik UV
2. prof. dr.sc. Ozren PolaSek, dlan UV - putem skypa
3. doc. dr.sc. Damir Kovadic, dlan UV
4. dr. sc. Mladen Solic, dlan UV
5. dr. sc. Leon GrubiSic, dlan UV

Ostali prisutni: - dr. sc. ZivanaNindevic Gladan, ravnateljica Instituta
- Mirjana Drlje, dipl. iur., glavna tajnica Instituta
- .Iosip Poljak, dipl. oec., financijsko-radunovodstveni savjetnik

Instituta -na todki 3. i 4.

Predsjednik Upravnog vijeca mr. sc. Goran Kolaric otvorio je sjednicu Upravnog vijeca u 12:00
sati, pozdravio sve prisutne te utvrdio posto.janje kvoruma.

Upravno viieie usvo.iilo je sliede6i

Dnevni red

1 . usvajanje Zapisnika sa 7. sjednice upravnog vijeca od 17. studenog 2021.
2. Izv.je5ce ravnateljice o radu Instituta
3. Rebalans financijskog plana '2a2021. godinu

4. F'inancijski plan za 2022. godinu

5. Plan rada Instituta 2a2022. godinu

6. Suglasnost ravnateljici za sklapanie ugovora dija vrijednost prelazi iznos od 500.000,00
kuna

7. Razno

Ad l)
Upravno vije6e usvojilo je Zapisnik sa 7. sjednice Upravnog vijeca odr'Zane 17. studeno 92021.
godine.

Ad 2)

Ravnateliica Instituta dr.sc. Zivana Nindevic Gladan podnijela je usmeno izv.fe56e o radu
Instituta zarazdoblje izmedu dvije sjednice Upravnog vijeia.

Izvijestila je da su za dva projekta naruditelja CINEA u izradi ugovori za koje 6e biti potrebna
suglasnost Upravnog vije6a (svaki u vrijednosti oko 500.000,00 eura). U prijavi je 11 projekata
za Ministarstvo poljoprivrede ukupne vriiednosti od oko 800.000,00 eura te 7 novih studiia u
okviru DCF-a.

Pripremlien je nacrt novog Statuta Instituta i Komunikacijske strategije, te je u izradiPlan rodne
ravnopravnosti. Za sanaciju glave sjevernog lukobrana ispred Instituta gotov je glavni projekt
(radovi u vriiednosti oko 200.000,00 kuna). Clanu posade Predragu Miiunoviiu koji je tuZio
Institut za isplatu razlike plaie ponudena.ie nagodba sukladno kojoj povladi tuZbu i ostaje raditi
na Institutu dvije godine nakon planiranog odlaska u mirovinu. AngaLiran je konzultant za



procjenu stanja broda koji je izvijestio da je
tehnidkom stanju.

brod generalno u prihvatljivom operativno

Vezdpo uz projekt kartiranja staniSta izvijestila je da aneks ugovora o produZenju roka za
dovrSetak posla nije potpisan ve6 samo aneks za promjenu podizvodada. Suglasnost za
produZgnje roka se odekuje u sijednju nakon izvje5ia nadzora. Ispunjeno je sve Sto je na

iroleStu planirano, ispostavljeni su raduni za obje grupe.

Predsjednik Upravnog vijeda postavio je pitanje koji su troSkovi za koje je konzultant procijenio
da su potrebni da se brod dovede u potpuno prihvatljivo stanje, ravnateljica je odgovorila da su

io tro5kovi koji su ukljudeni u remont broda.

Na'upit predsjednika Upravnog vijeda koji se podizvodadi mijenjaju na projektu kartiranja
favnateljica je odgovorila da tu informaciju moZe provjeriti s voditeljem projekta dr.sc.

{rgodem. Vezano uz opravdanje da se deka izvjeSle nadzora za produlenje roka izvr5enja
piojekta, predsjednik Upravnog vijeia istaknuo je da je razlog zaproduZenje kaSnjenje na strani

irarlreitelia, a ne na strani Instituta te ukazao da je o istome poirebno uoaiti .u8rnu prilikom
iotpisivanja aneksa.
itt,
Vezlno uz pitanja koja su se postavljena ravnateljici nakon podno5enja izvjeS6a o radu
(poslijedoktorandi, impact udinka na zajednicu, citizen science) predsjednik Upravnog vijeia
iiozvao je dlanove Upravnog vije6a da u iduia dva tjedna predloZe todke koje Zele raspraviti na

;ljededoj sjednici Upravnog vije6a.

Upravno vijeie primilo je na znanje izvje5ce ravnateljice.

Ad 3)

Ravnateljica Instituta predstavila je Rebalans financijskog plana za2O2L godinu.

Gospodin Poljak pojasnio je stavke s najvecim indexom. Prihodi su porasli za oko 3.000.000,00
kuna. Smanjeni su izdaci,razlog'. nije nabavljena sva oprema koja je planirana u2021. godini.

Smanjena je stavka za elektridnu energiju zbog20oh manje potro5nje, te motornog benzina i
dizelazbog manjegangaLmana broda. Premije osiguranja zaposlenih su porasle zbog pove6anja
broja zaposlenika. Ukupni tro5kovi broda su bili oko 1.100.000,00 kuna. Stavka kamate i
tedajne razlike poveiana je zbog negativne tedajne razlike. Orodenih sredstava je 500.000,00
kuna.

Naglasio je da ima joS ispostavljenih raduna koji nisu napla6eni i odekuju se prihodi podetkom
iduce godine.

Upravno vije6e usvojilo je Rebalans financijskog plana za202L godinu.

Ad 4)

Ravnateljica Instituta predstavila je Financijski plan 2a2022. godinu.

Istaknula je pove6anje prihoda Instituta iz proraduna za oko 2o/o obzirom na odekivani porast
pla6a tijekom sljedede godine, te izdatke koji su za oko 22Yo veli obzirom na prijenos sredstava
iz prethodne godine zanabavu kapitalne opreme koja nije realizirana u proSloj godini.

U ostalome je Financijski plan na tragu onoga 2a2021. godinu, te dlanovi Upravnog vijeia nisu
imali pitanja.

Upravno vijeie usvojilo je Financijski plan Instituta 2a2022. godinu.

Ad s)



--

Upravno vijece usvojilo je Plan rada Institutaza2022. godinu.

Ad 6)

Upravno vijeie dalo je suglasnost ravnateljici za sklapanje Ugovora o isporuci uredaja
automatski analtzator metodom analize kontinuiteta protoka sa Biovit d.o.o., VaraZdin ukupne
vri jednosti 624.993.7 5 FIRK.

Ad 7)

Nije bilo priloga raspravi.

Sjednica je zakljudena u 13:30 sati.

Zapisnik vodila:

Mirjana Drlje, dipl. iur.

U Splitu,22.12.2021.

Brol:50124121


